

**No. 44910. Multilateral**

CONVENTION ON THE RIGHTS OF PERSONS WITH DISABILITIES. NEW YORK, 13 DECEMBER 2006 [*United Nations, Treaty Series, vol. 2515, I-44910.*]

RATIFICATION (WITH RESERVATION)

**Brunei Darussalam**

*Deposit of instrument with the Secretary-General of the United Nations: 11 April 2016*

*Date of effect: 11 May 2016*

*Registration with the Secretariat of the United Nations: ex officio, 11 April 2016*

*Reservation:*

**N° 44910. Multilatéral**

CONVENTION RELATIVE AUX DROITS DES PERSONNES HANDICAPÉES. NEW YORK, 13 DÉCEMBRE 2006 [*Nations Unies, Recueil des Traités, vol. 2515, I-44910.*]

RATIFICATION (AVEC RÉSERVE)

**Brunéi Darussalam**

*Dépôt de l'instrument auprès du Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies : 11 avril 2016*

*Date de prise d'effet : 11 mai 2016*

*Enregistrement auprès du Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies : d'office, 11 avril 2016*

*Réserve :*

[ TEXT IN ENGLISH – TEXTE EN ANGLAIS ]

**“The Government of Brunei Darussalam expresses its reservation regarding those provisions of the said Convention that may be contrary to the Constitution of Brunei Darussalam and to the beliefs and principles of Islam, the official religion of Brunei Darussalam.”**

[TRANSLATION – TRADUCTION]

Le Gouvernement du Brunéi Darussalam exprime sa réserve concernant les dispositions de ladite Convention qui peuvent être contraires à la Constitution du Brunéi Darussalam et aux croyances et principes de l’Islam, la religion officielle du Brunéi Darussalam.